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Zápis z jednání zastupitelstva obce 

  

 

1 Zahájení 

1.1 Organizační opatření 

Návrh: Tomáš Snopek navrhl za zapisovatele Tomáše Snopka a za ověřovatele zápisu Vnislava 

Konvalinku a Michala Knora. 

 

Usnesení 19/08/01: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň volí za zapisovatele Tomáše Snopka a za 

ověřovatele Vnislava Konvalinku a Michala Knora. 

 

Hlasování 

Pro: (8) Tomáš  Snopek, Tomáš Přibyla, Michal Knor, Vojtěch Musil, Miroslav Stříbrný, Jan Valenta, 

Kateřina Gregorová, Vnislav Konvalinka, Proti: (0), Zdržel se (0) 

1.2 Program zasedání 

Návrh: Starosta T. Snopek předložil návrh programu, který byl zveřejněn. T. Snopek navrhl doplnění 

programu o „Pronájem pozemku bývalého autobazaru pro sběrné místo“. 

 

Program zasedání: 

Jednání číslo 8/2019 

Datum, čas 15. 4. 2019 od 19:00 

Místo Hlásná Třebaň, budova Obecního úřadu 

Přítomni (8) Tomáš Snopek, Tomáš Přibyla, Michal Knor, Vojtěch Musil, Miroslav 

Stříbrný, Jan Valenta, Kateřina Gregorová, Vnislav Konvalinka 

Omluveni (1) Jiří Krátký 

Hosté (0)  

Zápis zapsal Tomáš Snopek 

Ověřovatelé zápisu Vnislav Konvalinka, Michal Knor 
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• Projektová dokumentace na lávku 

• Příspěvek spolufinancování rekonstrukce sokolovny 
• Digitální povodňový plán a bezdrátový rozhlas 

• Věcná břemena 

• Různé 
o Pronájem pozemku bývalého autobazaru pro sběrný dvůr 

 
 

Hlasování:  

Pro: (8) Tomáš  Snopek, Tomáš Přibyla, Michal Knor, Vojtěch Musil, Miroslav Stříbrný, Jan Valenta, 

Kateřina Gregorová, Vnislav Konvalinka, Proti: (0), Zdržel se (0) 

 

Usnesení 19/08/1.2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje navržený program zasedání. 

2 Projektová dokumentace na lávku 

 
Návrh: Zastupitelstvo diskutovalo o problematice zahájení tvorby projektové dokumentace na stavbu 

nové lávky s ohledem na současné možnosti financování. Zastupitelstvo se rozhodlo objednat u 

projekční kanceláře Stráský, Hustý a partneři s.r.o. tvorbu projektové dokumentace dle předložené 

cenové nabídky a to do fáze dokumentace pro stavební povolení. Další fáze projektu budou případně 

objednány až po zajištění financování stavby nové lávky.  

   

 

Usnesení 19/08/02:  

Zastupitelstvo se rozhodlo objednat u projekční kanceláře  Stráský, Hustý a partneři s.r.o. tvorbu 

projektové dokumentace dle předložené cenové nabídky a to do fáze dokumentace pro stavební 

povolení. 

 

Hlasování: 

Pro: (8) Tomáš  Snopek, Tomáš Přibyla, Michal Knor, Vojtěch Musil, Miroslav Stříbrný, Jan Valenta, 

Kateřina Gregorová, Vnislav Konvalinka, Proti: (0), Zdržel se (0)  

3 Příspěvek na spolufinancování rekonstrukce 

Sokolovny 

Návrh: Starosta T. Snopek informoval zastupitele o tom, že TJ Sokol byla přidělena dotace na 

rekonstrukci sokolovny z MŠMT  v rámci Výzvy V3 Sport. Odhadované náklady na rekonstrukci činí 

5 800 000,- Kč, podíl žadatele je 30%, tedy 1 740 000,- Kč. 

Zastupitelé byli informování o tom, že bylo na zasedání zastupitelstva dne 25.9.2018 (zápis 

č.13/2018) byla schválena bezúročná půjčka pro TJ Sokol ve výši 870 000Kč, která bude využita na 

rekonstrukci sokolovny. 
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Usnesení 19/08/03:  

 

Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň souhlasí s podporou TJ Sokol v rámci žádosti o dotaci z Programu 

V3 Sport formou spolufinancování/bezúročnou půjčkou ve výši max. 870 000,-  Kč. 

 

Hlasování:  

Pro: (8) Tomáš  Snopek, Tomáš Přibyla, Michal Knor, Vojtěch Musil, Miroslav Stříbrný, Jan Valenta, 

Kateřina Gregorová, Vnislav Konvalinka, Proti: (0), Zdržel se (0) 

 

4 Digitální povodňový plán a bezdrátový rozhlas 

 

Návrh: Zastupitelstvo opět diskutovalo o možnosti pořízení digitálního povodňového plánu a 

bezdrátového rozhlasu jakožto dalšího komunikačního kanálu využívaného nejen při krizových 

situacích. Na systém je možno žádat dotaci z OPŽP. Podmínkou je zpracování digitálního povodňového 

plánu. Výzva je otevřena od 1.4.2019 do cca 4.6.2019. Jedná se o poslední výzvu tohoto druhu. Dle 

zpracované nabídky od firmy Empemont s.r.o. by byla výše spolúčasti obce 857 325Kč. Zastupitelstvo 

doporučuje dále jednat o možnosti snížení ceny i s ohledem na zmenšení rozsahu systému rozhlasu.  

Zároveň Zastupitelstvo ukládá starostovi prověřit u okolních obcí, které rozhlas mají jaké jsou reálné 

provozní náklady systému.    

 

 

Usnesení 19/08/04:  

Zastupitelstvo pověřuje starostu dalším jednáním o možnosti snížení ceny.  Zároveň zastupitelstvo 

ukládá starostovi prověřit u okolních obcí, které rozhlas mají, jaké jsou provozní náklady systému.    

 

Hlasování:  

Pro: (8) Tomáš  Snopek, Tomáš Přibyla, Michal Knor, Vojtěch Musil, Miroslav Stříbrný, Jan Valenta, 

Kateřina Gregorová, Vnislav Konvalinka, Proti: (0), Zdržel se (0) 

 

5 Věcná břemena 

Návrh: Zastupitelstvo projednalo žádost p. Jana Letáka bytem V Hůrkách 2093/19, Stodůlky, 158 00 

Praha 5, o vedení kabelu NN v obecním pozemku parc. č. 1216 v ul. Kytlinská pro parc.č. 1199  

 

Usnesení 19/08/04:  

Zastupitelstvo souhlasí s vedením kabelu NN v obecním pozemku v ul. Kytlinská, parc.č. 1216. 

 

Hlasování:  

Pro: (8) Tomáš  Snopek, Tomáš Přibyla, Michal Knor, Vojtěch Musil, Miroslav Stříbrný, Jan Valenta, 

Kateřina Gregorová, Vnislav Konvalinka, Proti: (0), Zdržel se (0) 
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6 Různé 

6.1 Pronájem pozemku bývalého autobazaru pro sběrné místo 

 

Návrh: Starosta T.Snopek seznámil zastupitele s možností pronájmu pozemku bývalého autobazaru 

od p. Horáka pro možnost vzniku sběrného místa. Pan Horák s pronájmem pozemku souhlasí. 

Zastupitelstvo diskutovalo o možnosti vzniku sběrného místa pro občany obce, výši nájemného a 

velikosti prostoru, který by byl pro místo potřebný. 

 

 

Usnesení 19/08/6.1:  

Zastupitelstvo pověřuje předsedu výboru pro životní prostředí návrhem rozsahu prostoru, který by si 

obec měla pronajmout a dále pověřuje starostu jednáním s majitelem pozemku o výši nájemného. 

 

Pro: (8) Tomáš  Snopek, Tomáš Přibyla, Michal Knor, Vojtěch Musil, Miroslav Stříbrný, Jan Valenta, 

Kateřina Gregorová, Vnislav Konvalinka, Proti: (0), Zdržel se (0) 

 

Příští jednání zastupitelstva 

Ověřovatelé:          Ing. Vnislav Konvalinka     .…………………………………………….. dne ……………………… 
 
 
 
 
                       Ing. Michal Knor    …………………………………………………dne ……………………... 
 
 
 
 
             Starosta:   Ing. Tomáš Snopek      …………………………………………………dne …………………….. 
  

Jednání číslo 9/2019 

Datum, čas 29.4.2019 

Místo Hlásná Třebaň, budova Obecního úřadu 

Témata 

 

 


